
Protokół nr 42/17 z posiedzenia 

Komisji Spraw Komunalnych i Społecznych 

w dniu 25.09.2017, godz. 10.00-14.30 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

 

Posiedzenie Komisji prowadziła Wiceprzewodnicząca Komisji Katarzyna Natkańska, która na 

podstawie listy obecności stwierdziła quorum i otworzyła posiedzenie. Nieobecna na posiedzeniu radna 

Ewa Trott, spóźnienie zapowiedział radny Jan Magda. Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 

 

2. Wnioski Radnych do  porządku posiedzenia. 

 

Wiceprzewodnicząca zaproponowała, aby wykreślić punkt  16 – sprzedaż nieruchomości z uwagi, że 

ten punkt został omyłkowo wpisany. Za wyprowadzeniem punktu 16 głosowało 5 radnych. Zmieniony 

porządek posiedzenia został poddany pod głosowanie, za zmianą opowiedziało się 5 radnych. Porządek 

stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2.    Wnioski Radnych do  porządku posiedzenia. 

3. Uwagi i poprawki radnych do protokołu z dnia 22.08.2017 r. 

4. Projekt uchwały  w sprawie zmiany uchwały nr I/6/14 z dnia 28.11.2014 r. w sprawie powołania 

Komisji Spraw Komunalnych i Społecznych, określenie jej składu oraz podmiotu działania. 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmian w budżecie na rok 2017. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/256/16 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 15 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Międzyzdroje na 2017 rok. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/23/11 Rady Miejskiej w Międzyzdrojach z 

dnia 4 stycznia 2011 roku w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Międzyzdroje na lata 2017-2035. 

8. Projekt uchwały w sprawie utworzenia Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Sp. z o.o. z 

siedzibą w Międzyzdrojach. 

9. Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania ze skateparku przy ul. Gryfa 

Pomorskiego 61b w Międzyzdrojach.a 

10. Projekt uchwały w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych 

zawierających powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa), przeznaczonych do spożycia poza 

miejscem sprzedaży i w miejscu sprzedaży na terenie gminy Międzyzdroje. 

11. Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami sołectwa Wicko nad 

zmianą w statucie sołectwa Wicko. 

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (przy ul. Komunalnej 

dz. 326/28 o pow. 251 m2). 

13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (lokal mieszkalny przy 

ul. Światowida o pow. 29,72 m2). 

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (lokal mieszkalny przy 

ul. Książąt Pomorskich i pow. 77,64 m2). 

15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (przy ul. 1000-lecia 

PP dz. Nr 408 o pow. 43 m2). 

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (przy ul. 1000-lecia PP, 

dz. Nr 408 o pow. 43 m2). 

17. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości (na okres 3 lat 

terenu o pow. 370 m2 i 77 m2, dz. 418 przy ul. Gryfa Pomorskiego). 

18. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu ,,Honorowy Obywatel Międzyzdrojów” ( Prof. 

Marian Rębkowski). 



19. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu ,,Zasłużony dla Międzyzdrojów” (Światowy Związek 

Żołnierzy Armii Kraj owej Okręgu Szczecin). 

20. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu ,,Zasłużony dla Międzyzdrojów” (Jerzy 

Mrówczyński). 

21. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu ,,Zasłużony dla Międzyzdrojów” (Dariusz Traut). 

22. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu ,,Zasłużony dla Międzyzdrojów” (pośmiertnie Emma 

Petrow). 

23. Projekt uchwały w sprawie skargi  na działalność  Burmistrza Międzyzdrojów ( G.P. oraz K.Cz) 

24. Projekt uchwały w sprawie skargi  Pani E. Sz. na działalność  Burmistrza Międzyzdrojów. 

25. Projekt uchwały w sprawie uznania właściwości Rady Miejskiej do rozpoznania  skargi  R.R. 

na działalność Burmistrza Międzyzdrojów. 

26. Projekt uchwały w sprawie zawiadomienia Pana R.R. o niezałatwieniu skargi w terminie. 

27. Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub za 

pośrednictwem radnego. 

28. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, Przewodniczącego 

Rady i członków komisji. 

29. Zakończenie posiedzenia .  

  

3. Uwagi i poprawki radnych do protokołu z dnia 22.08.2017 r. 

 

Do protokołu z poprzedniego posiedzenia nie wniesiono uwag. Protokół został zatwierdzony przez 

prowadzącą obrady. 

     -----------przyszedł radny Jan Magda, 6 radnych na komisji--------- 

 

4. Projekt uchwały  w sprawie zmiany uchwały nr I/6/14 z dnia 28.11.2014 r. w sprawie 

powołania Komisji Spraw Komunalnych i Społecznych, określenie jej składu oraz 

podmiotu działania. 

 

Radna Anna Oleksy ubolewa nad faktem rezygnacji dot. Przewodniczącego Janusz Piłata. Radny 

Szyszkowski dodał, że przez ten czas można było się wiele nauczyć od Pana Piłata. 

 Radny Piłat powiedział, że jego rezygnacja jest swego rodzaju niezadowoleniem z pewnych 

rzeczy. Radny dodał, że było mu miło przewodniczyć tej komisji przez 3 lata. 

 

Wiceprzewodnicząca Natkańska poinformowała, że również będzie składała rezygnację z funkcji 

Wiceprzewodniczącej Komisji na sesji. Prowadząca spotkanie poprosiła o zgłaszanie kandydatur na 

Przewodniczącego Komisji. 

 Radna Oleksy zaproponowała kandydaturę radnego Filipa Szyszkowskiego. Radny wyraził 

zgodę. Wobec braku innych zgłoszeń Wiceprzewodnicząca poddała pod głosowanie propozycję 

radnego Filipa Szyszkowskiego, za zgłoszoną kandydaturą głosowało 5 radnych, 1 osoba wstrzymała 

się od głosu. 

 

STANOWISKO: za przyjęciem projektu uchwały opowiedziało się 5 radnych, 1 osoba wstrzymała się.  

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmian w budżecie na rok 2017. 

 

Projekt uchwały szczegółowo zreferowała Pani Skarbnik Agnieszka Sadka. Na pytanie radnej 

Natkańskiej, dlaczego zwiększamy wydatki na opłaty pocztowe Pani Skarbnik wyjaśniła, że jest 

określona ilość przesyłek pocztowych, które wysyła urząd. Brakująca kwota wynika z przekroczenia tej 

ilości. Wysyłamy coraz więcej upomnień i wezwań do zapłaty. Na ten rok zabezpieczono kwotę 96 tys. 

Praktycznie co roku środki na ten cel są zwiększamy, bo nie jesteśmy w stanie określić dokładnej liczby 

wysłanych pism.  

 



Radny Szyszkowski zapytał o remont dachu w Bibliotece. Burmistrz wyjaśnił, że była to 

konieczność, ponieważ dach przeciekał. Kontynuując swoje pytania radny zapytał, na jakim etapie stoi 

budowa nowego ratusza. Burmistrz wyjaśnił, że były robione próby ciążeniowe palowania. Teraz 

zostanie opracowany ostateczny kosztorys i po jego przedstawieniu Rada podejmie decyzję co dalej. 

 Radny Piłat zapytał, dlaczego zwiększamy kwotę podatku od nieruchomości? 

 Pani Skarbnik wyjaśniła, że jest to ostateczna kwota z zebranych korekt i deklaracji podatku od 

nieruchomości z WPN.  

 Na pytanie o wyjazdy służbowe radnej Natkańskiej Burmistrz wyjaśnił, że jest to podyktowane 

wyjazdem Zastępcy Burmistrza na spotkanie Związku Miast Bałtyckich, które w tym roku odbywa się 

w Szwecji.  Radna zapytała również na co dokładnie będą przeznaczone środki związane z halą przy SP 

2, Burmistrz wyjaśnił, że będzie to dokumentacja.  

 

Przewodniczący Rady Jan Magda poinformował, że w wyniku spotkania wiejskiego w Lubinie, będzie 

potrzeba przeprowadzenia konsultacji społecznych związanych ze zmianą statutu sołectwa Lubin. 

 

STANOWISKO: za przyjęciem projektu uchwały opowiedziało się 6 radnych.             

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/256/16 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 15 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Międzyzdroje na 2017 rok. 

 

Projekt uchwały omówiła Pani Skarbnik. 

 

STANOWISKO: za przyjęciem głosowało 6 radnych. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/23/11 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 4 stycznia 2011 roku w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Międzyzdroje na lata 2017-2035. 

 

Zmiany wynikają z uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmian w budżecie – wyjaśniła Pani Skarbnik. 

 

STANOWISKO: za przyjęciem głosowało 6 radnych. 

8. Projekt uchwały w sprawie utworzenia Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Sp. z o.o. 

z siedzibą w Międzyzdrojach. 

 

     Głos zabrał Pan Burmistrz Leszek Dorosz informując, że do tematu powstania spółki sportowej 

przymierzamy się od jakiegoś czasu. Projekt uchwały jest pierwszym etapem jej powstania. Wszystkie 

szczegółowe informacje będą zawarte w akcie założycielskim.  Na pytanie radnego Szyszkowskiego, 

jakie koszty dzierżawy będą wynikały z przekazania obiektów sportowych spółce Burmistrz wyjaśnił, 

że trzeba będzie zrobić wycenę wszystkich nieruchomości, za które spółka będzie odprowadzać podatek 

a my będziemy ją wspomagać w formie dotacji. Spółka byłaby również klubem sportowym i działałaby 

na podstawie ustawy o pożytku publicznym. Kolejnym źródłem finansowania są środki z OPS tzw. 

kapslowe. Są one znaczone i ciężko je wykorzystać, ale można je wpisać w sport. Na pytanie radnego 

Mittelstadta o ogólną kwotę dotacji dla wszystkich klubów sportowych Pani Bober poinformowała, że 

jest to kwota 660 tys. przyznana w formie dotacji celowej. Do tego wlicza się również środki na 

stypendia sportowe w kwocie 90 tys. a z pochodnymi jest to kwota 103 tys. Dodając do tego środki na 

imprezy sportowe wychodzi ponad 900 tys. zł na sport w naszej gminie. Burmistrz dodał, że po 

utworzeniu spółki będzie jedna pula środków przyznanych na sport. Kluby sportowe zachowają swoją 

autonomię. Spółka będzie odpowiedzialna za wszystkie obiekty sportowe, będzie operatorem dla 

klubów sportowych oraz będzie prowadzić i organizować imprezy sportowe. Komisja Rewizyjna będzie 

mogła kontrolować działania spółki. Środki jej przyznane w ramach dotacji są środkami publicznymi. 

Zarząd będzie jednoosobowy. Nie wiadomo ilu będzie realizatorów odpowiedzialnych za poszczególne 



zadania, ale są to kwestie do uzgodnienia. Na pytanie radnego Piłata, jak będzie wyglądać obsługa 

ratownicza na plaży Burmistrz wyjaśnił, że zostanie ro zlecone spółce, która wyłoni operatora z 

odpowiednimi uprawnieniami. Dążymy do tego, aby plaża się zbilansowała pod kątem dochodów i 

wydatków.  

 Radny Filip Szyszkowski uważa, że oszczędności i jakość przemawiają za powołaniem spółki.  

 Na pytanie radnej Natkańskiej co wchodzi w tereny rekreacyjne Burmistrz odpowiedział, że są 

to boiska, orliki, skatepark, siłownia plenerowa, hala sportowa. Głównym zadaniem spółki będzie 

uporządkowanie całej infrastruktury sportowej. Po wygaśnięciu umów na plaży wejdzie ona do 

zarządzania przez spółkę. Radna zapytała również, czy radni będą mieć jakąś kontrole nad działalnością 

spółki? Burmistrz wyjaśnił, że jest to inny rodzaj spółki i Rada będzie mogła kontrolować jej rozliczenia. 

 W toku dyskusji radni zaproponowali, aby dopisać  w uzasadnieniu, że spółka zajmie się 

również transportem lokalnym, w związku z przystąpieniem do nowego zadania dot. tej kwestii. 

 

STANOWISKO: za przyjęciem opowiedziało się 6 radnych. 

9. Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania ze skateparku przy ul. 

Gryfa Pomorskiego 61b w Międzyzdrojach. 

 

Komisja Spraw Komunalnych i Społecznych zapoznała się z regulaminem nie wnosząc uwag do jego 

treści. 

 

STANOWISKO – za przyjęciem projektu uchwały opowiedziało się 6 radnych. 

10. Projekt uchwały w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych 

zawierających powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa), przeznaczonych do spożycia 

poza miejscem sprzedaży i w miejscu sprzedaży na terenie gminy Międzyzdroje. 

 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały i uzasadnieniem Komisja nie miała pytań do treści projektu. 

 

STANOWISKO: za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały opowiedziało się 6 radnych. 

11. Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami sołectwa Wicko 

nad zmianą w statucie sołectwa Wicko. 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący RM Jan Magda. Warunkiem przystąpienia do zmiany 

statutu jest przeprowadzenie konsultacji społecznych. Pan Magda dodał, że z podobną inicjatywą 

wystąpiło Sołectwo Lubin. Dlatego na sesji zostanie wprowadzony odpowiedni projekt uchwały. 

Zmiany w statucie dot. głównie wyposażenia sołectwa w niezabudowaną część nieruchomości, która 

ma zostać przeznaczona na odbudowę parku jordanowskiego. 

 

STANOWISKO: za przyjęciem głosowało 6 radnych. 

 

KSKiS pozytywnie opowiedziała się za proponowanymi zmiany w sołectwie Lubin. 

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (przy ul. 

Komunalnej dz. 326/28 o pow. 251 m2). 

 

Projekt uchwały omówiła Zastępca Burmistrza, informując, że chodzi o sprzedaż dz. Nr 326/28 o pow. 

251 m2 na poprawę warunków zagospodarowania sąsiedniej nieruchomości.  

 

STANOWISKO: za przyjęciem głosowało 6 radnych. 

 



13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (lokal mieszkalny 

przy ul. Światowida o pow. 29,72 m2). 

 

W związku ze zwolnieniem przez dotychczasowego najemcę mieszkalnego lokalu komunalnego nr 2 

położonego przy ul. Światowida 16 w Międzyzdrojach, którego stan techniczny wymaga znacznych 

nakładów na remont umożliwiający przydział przedmiotowego lokalu w ramach  zasobu  

mieszkaniowego  gminy – powiedziała Zastępca Burmistrza Katarzyna Kutereba-Gnitecka. 

 

Radny Filip Szyszkowski uważa, że nie powinno się sprzedawać naszego zasobu komunalnego. 

Ad vocem Pani Wiceburmistrz wyjaśniła, że na te lokale nie było chętnych. Koszty remontowe znacznie 

przewyższają możliwości finansowe osób oczekujących na mieszkanie. Kwota ze sprzedaży tych dwóch 

lokali zostanie przeznaczona na kolejne remonty w naszym zasobie. 

 

STANOWISKO: za przyjęciem głosowało 6 radnych. 

 

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (lokal mieszkalny 

przy ul. Książąt Pomorskich i pow. 77,64 m2). 

 

Pani Katarzyna Kutereba-Gnitecka wyjaśniła, że jest to analogiczna sytuacja jak w poprzednim 

projekcie. 

 

STANOWISKO: za przyjęciem głosowało 6 radnych. 

15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (przy ul. 1000-

lecia PP, dz. Nr 408 o pow. 43 m2). 

 

Projekt uchwały omówiła Zastępca Burmistrza. W związku z propozycją złożoną przez Stargardzkie 

Przedsiębiorstwo Budowlane „Marbud” Sp. z o.o. dotyczącą darowania gminie Międzyzdroje 

przysługującego spółce prawa użytkowania wieczystego do działki nr 408, która stałą się zbędna dla 

spółki, proponuje się podjęcie przedłożonego projektu uchwały.  

Na pytanie radnej Natkańskiej, czemu spółka chce nam oddać tą działkę, Pani Konarzewska wyjaśniła, 

że jest ona im zbędna. Gmina nie będzie płacić podatku od darowizny. 

STANOWISKO: za przyjęciem głosowało 6 radnych. 

 

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości (na okres 

3 lat terenu o pow. 370 m2 i 77 m2, dz. 418 przy ul. Gryfa Pomorskiego). 

 

Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa Pani Edyta Konarzewska 

poinformowała, że w projekt uchwały jest związany z wnioskiem dotychczasowych dzierżawców o 

zawarcie kolejnych umów dzierżawy na tereny o pow. 370 m² i 77 m², stanowiących części działki nr 

418.  

 

STANOWISKO: za przyjęciem głosowało 6 radnych. 

 

17. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu ,,Honorowy Obywatel Międzyzdrojów” ( Prof. 

Marian Rębkowski). 

 

Projekt uchwały omówił Pan Burmistrz. Honorowa Kapituła pozytywnie zaopiniowała ten wniosek. 

Dzięki Profesorowi udało się wypromować naszą gminę pod kątem historycznym. 

 



STANOWISKO: za przyjęciem głosowało 6 radnych. 

 

18. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu ,,Zasłużony dla Międzyzdrojów” (Światowy 

Związek Żołnierzy Armii Kraj owej Okręgu Szczecin). 

 

Burmistrz powiedział, że chcemy uhonorować wszystkich żołnierzy, którzy przez 25 lat przyjeżdżali do 

naszego miasta, uznając je za swój dom. 

 

STANOWISKO: za przyjęciem głosowało 5 radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

 

19. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu ,,Zasłużony dla Międzyzdrojów” (Jerzy 

Mrówczyński). 

20. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu ,,Zasłużony dla Międzyzdrojów” (Dariusz 

Traut). 

 

Projekty uchwał, w związku z tym, że oba wnioski zostały złożone przez Stowarzyszenie Radość 

omówił Przewodniczący Rady Miejskiej.  

Radna Anna Oleksy uważa, że nie można równo stawiać obu osób, które zgłosiło Stowarzyszenie 

Radość. Zdaniem radnej Pan Traut nie ma aż takich osiągnięć jak Pan Mrówczyński. A ten tytuł 

powinien być przyznawany za wybitne osiągnięcia i dla wybitnych jednostek. Radna Natkańska popiera 

wypowiedź Pani Oleksy. 

Przewodniczący Rady poinformował, że jest przyjęta zasada, że wnioski uznane przez 

Honorową Kapitułę zostają na Sesji przegłosowane przez wszystkich radnych i nie są negowane.  

Według radnej Natkańskiej trzeba zmienić formę opiniowania takich wniosków, ponieważ teraz 

radni nie mają wpływu na przyznawanie tych tytułów.  

Ad vocem Pan Magda wyjaśnił, że taka forma została przyjęta 20 lat temu. Honorowa Kapituła 

składająca się z byłych burmistrzów i przewodniczących Rad nie może podejmować w tej kwestii 

uchwał. Opiniuje tylko składane wnioski. Wiele z nich często nie uzyskują akceptacji. W tym roku 

Kapituła była pozytywnie zaopiniowała wszystkie wnioski.        

 

STANOWISKO: za zaopiniowaniem projektu w punkcie 19 głosowało 6 radnych. 

Za zaopiniowaniem projektu w punkcie 20 głosowało 3 radnych, 2 osoby były   

przeciwne, 1 wstrzymała się od głosu. 

 

21. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu ,,Zasłużony dla Międzyzdrojów” (pośmiertnie 

Emma Petrow). 

 

Przewodniczący RM odczytał wniosek mieszkańców w tym temacie. 

 

STANOWISKO: za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowało 6 radnych. 

 

22. Projekt uchwały w sprawie skargi  na działalność  Burmistrza Międzyzdrojów ( G.P. oraz 

K.Cz). 

 

Radna Natkańska poinformowała, że nie podpisuje się pod tym projektem. Według radnej skarga 

powinna być zasadna, ponieważ nie można było odebrać inwestycji z pozostawionymi w oknach 

stemplami. Ekspertyzy były sprzeczne, nie było zrobionych zdjęć. To jest niedopuszczalne. Na pytanie 

radnego Mittelstadta, czy były to jedyne osoby, które skarżyły się na tą inwestycję wyjaśniono, że tak.  

 Przewodniczący RM przypomniał, że skarga dot. braku zainteresowania ze strony urzędu na 

prośby mieszkańców. Jak widać większość rzeczy o jakie wnioskowali zainteresowani została zrobiona. 

 Burmistrz powiedział, że ciężko jest stwierdzić bezczynność organu wykonawczego, jeżeli 

wszystkie rzeczy o jakie wnioskono zostały wykonane. Świadczą o tym fakty i dokumenty. 

 

STANOWISKO: za przyjęciem projektu uchwały głosowało 5 radnych, 1 osoba była przeciwna. 

 



23. Projekt uchwały w sprawie skargi  Pani E. Sz. na działalność  Burmistrza Międzyzdrojów. 

 

Burmistrz powiedział, że nie mógł odnieść się do tej skargi, a ma wątpliwości, ponieważ był to wniosek 

do budżetu i nie mamy obowiązku na niego odpowiadać zgodnie z Kpa.  

 Radny Piłat uważa, że można było odpowiedzieć właśnie w ten sposób, że jest to wniosek 

budżetowy, a takie wnioski mogą składać radni. Pan Szyszkowski podziela zdanie radnego Piłata. 

Skarżąca powinna otrzymać odpowiedź.  

 Burmistrz poinformował, że zwróci się do Kancelarii Prawnej o wydanie opinii czy takie 

wnioski potrzebują odpowiedzi i wtedy ustosunkuje się do skargi.  

 

W związku z powyższym Komisja Spraw Komunalnych i Społecznych nie zajęła stanowiska w tej 

sprawie. 

 

24. Projekt uchwały w sprawie uznania właściwości Rady Miejskiej do rozpoznania  skargi  

R.R. na działalność Burmistrza Międzyzdrojów. 

 

W związku z wpłynięciem nowej skargi na działalność Burmistrza zgodnie z procedurą zostały 

przedłożone dwa projekty uchwał. 

 

STANOWISKO: za przyjęciem projektu uchwały opowiedziało się 6 radnych. 

 

25. Projekt uchwały w sprawie zawiadomienia Pana R.R. o niezałatwieniu skargi w terminie. 

 

STANOWISKO: za przyjęciem opowiedziało się 6 radnych. 

 

26. Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub za 

pośrednictwem radnego. 

 

W posiedzeniu komisji uczestniczyli przedstawiciele ogrodów działkowych, którzy poinformowali 

radnych, że nie mają możliwości, aby stowarzyszenie ubiegało się o dofinansowanie na budowę 

kanalizacji na terenach działek. Może to zrobić jedynie gmina albo ZWiK. Stowarzyszenie jest 

przygotowane, by ponieść część kosztów. Gmina ma jedynie wystąpić z wnioskiem o dofinansowanie. 

Stowarzyszenie będzie partycypować w kosztach. 

 Zdaniem Burmistrza, kiedy gmina wystąpiłaby z wnioskiem to będzie inwestorem i będzie musiała 

wykonać tą inwestycję. Biorąc pod uwagę konieczność zapewnienia poręczenia na dofinansowanie do 

oczyszczalni ścieków nie będzie możliwości zaciągnięcia kolejnych kredytów i pożyczek, gdyż 

wskaźnik zadłużenia gminy osiągnie bardzo wysoki poziom. Poza tym została wydana jakiś czas temu 

opinia prawna w tym temacie. Realizatorem zadania powinien być zarząd krajowy albo wojewódzki 

ogrodów działkowych Poza tym tytuł prawny do tych terenów ma ROD i tylko on może być 

beneficjentem tego zadania. Na dzisiaj nikt nie jest teraz przygotowany do tej dyskusji. Trzeba jeszcze 

zaciągnąć opinii od prawnika. 

  Wiceprzewodnicząca Komisji zaproponowała, aby stowarzyszenie zwróciło się do radnych jeszcze 

raz z pismem w tej sprawie, a my wrócimy do tematu.  

  

27. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, 

Przewodniczącego Rady i członków komisji. 

 

Radny Filip Szyszkowski zgłosił problem uszkodzonej studzienki przy PKP. Poza tym radny uważa, że 

należałoby się zająć tematem zrobienia psiego wybiegu w mieście.  

Radny Piłat stwierdził, że może być tu problem z lokalizacją. 

 

 



Przewodniczący RM przedstawił radnym bieżącą korespondencję: 

1) Pismo dot. wykupu lokali w amfiteatrze – Komisja negatywnie opowiedziała się za 

przedstawionym wnioskiem głosując 5 głosów przeciw, 1 wstrzymujący. 

2) Pismo dot. wyrażenia zgody na wybudowanie 2 tarasów w amfiteatrze – komisja uznała, że  

pismo należy odesłać do dalszych pracach w komisjach – za takim rozwiązaniem głosowało 6 

radnych. 

3) Pismo Pani D. Jagodzińskiej dot. mieszkania. Przewodniczący uważa, że należy je odesłać do 

MTBS zgodnie z kompetencjami. 

4) Pismo Wojewody Zachodniopomorskiego w sprawie podjęcia przez radnych uchwały o 

wygaszeniu mandatu radnego. 

5) Pismo wspólnoty Pod wieżyczkami. 

  

28. Zakończenie posiedzenia .  

 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Wiceprzewodnicząca Komisji Katarzyna Natkańska 

zamknęła posiedzenia. 

 

Protokółowała: 

Sylwia Jakubowska      Wiceprzewodnicząca Komisji 

 

                 Katarzyna Natkańska  


